
 
 
 
Protokoll styrelsemöte nr. 6 
 
Dag: Fredagen den 28 Maj. 2021 
Tid: kl. 10:00   
Plats: Enköpings GK 
  
Deltagare: Hasse Andersson, Björn Frånlund, Martin Gavelin, Olle Rosenberg, Anders Lindblad, Reidar 
Andersson, Ulf Pettersson, Stefan Ståhl, Jakob Remon, Maud Lindh, Isa Lindblad 
Frånvarande: Mikael Svensson, Lena Lantz, Jan Östman 
 

1. Mötes öppnande  
Ordförande öppnade mötet 
 

2. SM-veckan 2022 Reidar 
Reidar och Ulf presenterade organisationen för SM-veckan med; ledningsgrupp, 
referensgrupp, idé-grupp och arrangörsbanor. En kontaktperson per arrangörsklubb för att 
se till att respektive bana ställs fram på det sättet som klubben vill och främjar det bästa från 
klubben.  
Ledningsgruppen består av: Reidar Andersson, Ulf Pettersson. 
Referensgruppen består av: Jonas Ekbacke, Joakim Forsberg, Anders Sjögren, Lisa Thörn, 
Therez Almefors. 
Idé-gruppen består av: Staffan Söderqvist, Sofie Skaränger, Malin Berggren, Mathias Resare, 
Reidar Andersson, Lena Lantz, Lars Alricson, Anders Lindblad, John Lindberg, Ulf Pettersson. 
Ledningsgruppen åker till Örebro 2-3 juli för att prata och inspektera. 
Appen ska länkas till från alla kanaler. Där ska all information ligga såsom resebevis, 
anmälningar och dylikt 
Inga uppgifter av centrala partners 
Invigning tänkt på Uppsala Slott eller Norrlands nation 
Presentationen som uppvisades kommer att skickas ut till styrelsen 
 

3. Kort rapport från kommittéerna  
i. Kommunikation/Marknad Lena, Anders och Lennart 

Inget nytt 
1. UGF/EL Tour 

Klubbar har fått material. Upp till klubbarna att marknadsföra. 
Anders skickar ut text till klubbar som kan användas till sociala 
medier/nyhetsbrev 

ii. Bana – Miljö Olle 
Grönlund har certifierat sig, kostnaden har gått upp från 15k till 20k. UGF 
står fortfarande för halva certifieringskostnaden. Ska UGF stödja en GIS-
analys? Olle pratar med kommitteen och återkommer när han är mer insatt. 

iii. Seniorer Björn och Jan 
8/6 startar seniorerna upp sitt seriespel. 161 lag är anmälda just nu. OM 
startar upp till hösten. Juli blir mycket spel 

iv. Tävling Martin Gavelin  
Allt startar upp igen. Seriespelen start och 3 omgångar spelas. Augusti blir en 
fullspäckad månad. 

v. Junior/Elit Jakob  



 
Rajder Kopp har spelats en omgång och likaså Upplands Juniortour har 
spelats en omgång. 

vi. Regler Stefan 
Alla domare har skrivit sina prov och klarat det. Hälften av domarna har 
skickat in sina utdrag från belastningsregistret.  

4. Valberedningen Maud 
Maud presenterade hur långt valberedningen kommit. 
Dåligt med kvinnor i distriktet. ParaGolf behövs i distriktet. Ska besöka Sollentuna som har en 
gedigen ParaGolf-verksamhet. Mer framtidsprojekt (ParaGolf, 50/50), ledamot för marknad- 
och kommunikation. Lena känner att hon inte har tid att vara med pga tidsbrist. Jakob och 
Olle uppe för omval. 

5. Övrigt 
Inga övriga frågor lyftes 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokoll fört av 
 
 
 
 
 
Jakob Remon    Hasse Andersson 
Styrelseledamot    Ordförande 


